



شركة مجموعة الخليج للكابلات والصناعات الكهربائية (ش.م.ك.ع.)
Gulf Cables & Electrical Industries Group Co. (K.S.C.P.)

Opening the Nomination for Board of Directors membership

With reference to the above subject, and in accordance with the provisions of Module Twelve "Listing Rules," Article No. 1-11-4 regarding the mechanism for submitting nomination applications as per the Executive Bylaw of the Capital Markets Authority Law No. 7 of 2010 and its amendments.

Gulf Cables & Electrical Industries Group Co. announces the opening of nominations for membership of the Board of Directors for the upcoming term, which will span three years (2025-2026-2027), starting from the date of the General Assembly's decision to elect the board members in accordance with the provisions of the Companies Law, regulatory instructions, and the Company's Articles of Association.

Therefore, any individual who may be interested in submitting their candidacy, and meets the required conditions, eligibility criteria, and standards of integrity and financial safety as outlined in Article 3-9 of Chapter Three, Book Fifteen, of the Executive Regulations of Law No. 7 of 2010 concerning the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activities, along with its amendments, is kindly requested to complete the designated application form, along with the following required documents:

1. A copy of the nominee's civil ID.
2. A certificate of criminal record issued by the General Department of Criminal Evidence at the Ministry of Interior.
3. A letter of authorization from the nominee to the company, authorizing it to issue a certificate regarding the nominee's legal status, issued by the Capital Markets Authority.
4. The nominee's (CV) in both Arabic and English, along with supporting documents.

These forms must be submitted to the Board of Directors' Secretary at the Company's headquarters, located in the Sulaibiya area - Khalaf Al-Ahmar Street – Administration Building, during the period from Thursday 27/03/2025, to Sunday 27/04/2025, between 9:00 AM and 1:00 PM (excluding Fridays and Saturdays).

For any inquiries, please contact us at 24645500 - Extn. 1113 / 1162.



شركة مجموعة الخليج للكابلات والصناعات الكهربائية (ش.م.ك.ع)
Gulf Cables & Electrical Industries Group Co. (K.S.C.P.)

فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ووفقاً لأحكام الكتاب الثاني عشر "قواعد الإدراج" المادة رقم 1-11-4 بشأن آلية تقديم طلب الترشح من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاته.

تعلن شركة مجموعة الخليج للكابلات والصناعات الكهربائية عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة للدورة القادمة ومدتها ثلاث سنوات (2025-2026-2027) اعتباراً من تاريخ صدور قرار الجمعية العامة بانتخاب أعضاء المجلس وفقاً لأحكام قانون الشركات وتعليمات وقواعد الجهات الرقابية والنظام الأساسي لشركة.

لذا يرجى على من يرغب في الترشح ممن تتوافر فيهم شروط وضوابط الترشح ومعايير النزاهة والسلامة المالية المنصوص عليها بالمادة 3-9 من الفصل الثالث من الكتاب الخامس عشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، تعبئة النموذج المعد لذلك متضمناً المستندات التالية:

1. صورة البطاقة المدنية للمرشح.
2. شهادة الحالة الجنائية صادرة من الإدارة العامة للأدلة الجنائية لدى وزارة الداخلية.
3. كتاب تفويض من قبل المرشح للشركة يفوضها باصدار شهادة خاصة بسلامة الموقف القانوني صادرة من هيئة أسواق المال.
4. السيرة الذاتية للمرشح باللغتين (عربي وانجليزي) والمستندات المؤيدة لها.

على أن يتم تسليم تلك المستندات لأمانة سر مجلس الإدارة في مقر الشركة الواقع في منطقة الصليبية - شارع خلف الاحمر - مبنى الادارة ، وذلك خلال الفترة الممتدة من يوم الخميس الموافق 2025/03/27 وحتى يوم الاحد الموافق 2025/04/27 من الساعة 09:00 صباحاً وحتى الساعة 01:00 بعد الظهر (ماعدا يومي الجمعة والسبت).

في حال وجد أي استفسار يرجى الاتصال على الرقم 24645500 - داخلي 1113 / 1162.